
现货带子电线电缆应用 CPE 潍坊亚星 140B 塑料改性

产品名称 现货带子电线电缆应用 CPE 潍坊亚星 140B
塑料改性

公司名称 墨澜中嘉（东莞市）塑胶科技有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:CPE 塑胶原料
型号:140B
包装:原产原包

公司地址 东莞常平麦元村物流大道西段美吉特一期5栋20
号

联系电话 0769-87187279 13711820929

产品详情

现货带子电线电缆应用 CPE 潍坊亚星 140B 塑料改性

Kpren 140B

经氯化的聚乙烯Shandong Xuye New Materials Co Ltd.产品说明：

Chlorinated polyethylene (CPE) is one of the leading products of Xuye new materials. The registered trademark is
Kpren. The products cover all the important chlorinated polyethylene markets in both domestic and
international.Xuye Kpren CPE is high molecular synthetic material that produced by HDPE. It is white power, which
is thermoplastic elastomer. It has the performances like: heat-resisting, weather-proof, oil resistance, inflaming
retarding, chemical resistance, ozone resistance, etc. It can be used as impact modifier for PVC hard product, which is
largely used in the production of plastics doors and windows and the production of tubing. It can also be used as
special rubber to replace neoprene, used in electric wire and hose tape industries.Xuye Kpren CPE is a low-energy, no
pollution product. The use of this product plays an important role in the transform of traditional industries and the
development of national economy.140B: Moderate Mooney viscosity. It is easy processing, oil resistance and
inflaming retarding.

Kpren 140B ???

基本信息特性 可加工性，良好

耐臭氧性能



耐化学性良好

耐气候影响性能良好

耐热性，中等

耐油性能

中等粘性

阻燃性
用途 带子

电线电缆应用

塑料改性
外观 白色
形式 粉状
物理性能额定值单位制测试方法门尼粘度(ML 1+4, 125°C) 80 到 90

含氯量 38.0 到 42.0

挥发物 %

硬度额定值单位制测试方法肖氏硬度(邵氏 A) 58

弹性体额定值单位制测试方法拉伸应力(断裂) 9.00
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